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Výbor mestskej časti č. 2   STARÉ   MESTO 

Predseda       VMČ:   Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei  

Podpredseda VMČ:    Ing. Ján Greššo 

Sekretárka     VMČ:   Mgr. Diana Dojčanová 

Sekretárka     VMČ:   Mgr. Daniela Kazíková 

 

Zápisnica 

zo schôdze výboru mestskej časti č. 2, ktorá sa konala dňa 13. 03. 2023 s týmto programom: 

 

 

BOD 1/ Pošta: 

Pošta 1 – p. Vančo – podnet Kalvárska ul. Nitra 

Pošta  2 – OM žiadosť o vyjadrenie ZO FÉNIX Motoklub 

Pošta 3 – OM -  žiadosť o vyjadrenie Július Kirchhoff 

Pošta 4 – p. Dolnák – podnet ul. J. Kráľa 

Pošta 5 – OM – žiadosť o vyjadrenie k odpredaju pozemku  na Hodžovej ul. 

Pošta 6 – p. Skovaj – nelegálne skládky odpadu na Súľovskej ulici 

Pošta 7 – p. Vančo – osadenie smetných nádob na Špitálskej ul. 

 

BOD 2/ Odpovede: 

Odpoveď – na uznesenie č. 24/2023 – vmč od OKaP 

Odpoveď – určenie DZ Tralala Škola na Schurmannovj ul. 

Odpoveď – vyjadrenie k vyhradeným parkovacím miestam na Župnom námestí 

Odpoveď – povolené rozkopávky v mesiacoch november – december 2022 

 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 11 členov /priložená je prezenčná listina s vlastnoručnými podpismi/. 

 

Prizvaní:  

- Zástupca MsP 

- Ing. Ján Koprda, dočasne poverený výkonom funkcie ved. SMS 

 

Hostia:   

- p. Bratková 

- p. Koniar 

 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ č. 2 Staré Mesto Ing. arch. et Ing. Peter Mezei, ktorý privítal 

poslancov a členov výboru a oboznámil ich s programom rokovania.  
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Prítomní členovia VMČ súhlasili s navrhnutým programom. 

 

Ďalej navrhol, aby bol najskôr prerokovaný bod č. 2 Odpovede, po nich bod č. 1 Pošta, ďalej 

prítomní hostia, po nich p. Koprda a nakoniec bod Rôzne, nakoľko sa musí zúčastniť politického 

grémia.  Členovia výboru s jeho návrhom súhlasili. 

 

 BOD 2/ Odpovede:  

 

p. Mezei uviedol materiál ako celok 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e    č. 27/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

odpovede zaslané výboru 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

zaslané odpovede 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 BOD 1/Pošta: 

 

Pošta 1 – p. Vančo- podnet Kalvárska ul., Nitra 

 

p. Mezei – informoval prítomných, že danú vec už riešil s vedúcim odboru dopravy Ing. 

Maruniakom, ktorý sa podnetom zaoberá. 
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Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 28/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

podnet p. Vanča týkajúci sa Kalvárskej ulice 

b e r i e   n a   v e d o m i e , 

že podnetom sa už zaoberá odbor dopravy a súhlasí so zmenou parkovania na pozdĺžne, vrátane 

vyznačenia protismernej jazdy pre cyklistov 

Att:  Odbor dopravy 

Príloha: 

Podnet 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta  2 – OM žiadosť o vyjadrenie ZO FÉNIX Motoklub 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 29/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

žiadosť o vyjadrenie ZO FÉNIX – Motoklub  

n e m á    n á m  i e t k y  

voči  využitiu stavby uvedeným žiadateľom 

Att.: Odbor majetku 
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Hlasovanie č. 3 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 3 – OM -  žiadosť o vyjadrenie Július Kirchhoff 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 30/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

žiadosť o vyjadrenie p. Július Kirchhoff 

o d p o r ú č a  

žiadosti p. Kirchhoffa nevyhovieť 

Att.: Odbor majetku 

 

Hlasovanie č. 4 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Pošta 4 – p. Dolnák – podnet ul. J. Kráľa 

 

p. Mezei – požiadal som p. Maruniaka o preverenie 

 

p. Janček – informoval, že podnetom sa bude zaoberať p. Straňák z odboru dopravy. 
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Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 31/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l  

podnet p. Dolnáka týkajúci sa vjazdu na ul. J. Kráľa  

ž i a d a   

odbor dopravy  

preveriť podnet p. Dolnáka týkajúci sa vjazdu na ul. J. Kráľa 

Att.: Odbor majetku 

Príloha: 

Podnet 

 

Hlasovanie č. 5 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 5 – OM – žiadosť o vyjadrenie k odpredaju pozemku  na Hodžovej ul. 

 

p. Branikovičová – navrhujem, aby sa k žiadosť vyjadrili všetci 8 vlastníci, nielen 4, aby sme do 

budúcnosti predišli problémom 

 

p. Mezei - ešte sa k tomuto bodu vrátime, prejdeme najskôr všetky ostatné, aby hostia nemuseli 

dlho čakať.   (viď str. 12 ) 

 

Pošta 6 – p. Skovaj – nelegálne skládky odpadu na Súľovskej ulici 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 32/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

podnet p. Skovaja týkajúci sa nelegálnych skládok odpadu na Súľovskej ulici 
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b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu, že podnet p. Skovaja týkajúci sa nelegálnych skládok odpadu na Súľovskej ulici už rieši 

Odbor životného prostredia 

Att.: Odbor životného prostredia 

Príloha 

Podnet 

 

Hlasovanie č. 6 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 7 – p. Vančo – osadenie smetných nádob na Špitálskej ul. 

 

p. Vančo – obdržal som informáciu od vedúceho odboru životného prostredia p. Lančariča, že 

v danom úseku sa nachádzajú tri smetné nádoby a neporiadok nie je spôsobený ich nedostatkom, 

ale ľudským faktorom. Dovolím si upozorniť, že od starého vchodu do nemocnice až po Štefánikovu 

tr. nie je ani jedna nádoba, preto by som žiadal o doplnenie. 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 33/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

podnet p. Vanča týkajúci sa osadenia smetných nádob na Špitálskej ulici 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu k rekonštrukcii Špitálskej  ulice  

ž i a d a 

o dočasné osadenie smetných nádob do doby rekonštrukcie Špitálskej ulice  

(kontaktná osoba pre miesto osadenia – p. Vančo) 

Att.: Odber životného prostredia 

Príloha: 

Podnet 
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Hlasovanie č. 7 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

U z n e s e n i e  č. 34/2023-VMČ 

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

ž i a d a 

na „Odkaz pre starostu“ nahrať podnet „Doplnenie chodníka Wilsonovo nábrežie vnútroblok“ 

z pošty č. 3 zo zasadnutia VMČ 6.2.2023 s informáciou, že ide o dočasné riešenie osadením 

kameňov  a finálnym riešením bude spracovanie a realizácia komplexnej obnovy vnútrobloku 

(kontaktná osoba – p. Branikovičová) 

Att.: Ing. arch. Lívia Dulíková 

 

Hlasovanie č. 8 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Hosť – p. Bratková 

Pani Bratková prišla na zasadnutie VMČ s viacerými podnetmi: 

- oproti vchodu zo zadnej strany ZUŠ  nie je upratané napadané lístie, upcháva kanál, preto 

by rada požiadala o častejšie zametanie v úseku od Vajanského ul. Na Krátku ul., (p. Koprda 

uviedol, že  zametacie vozidlá boli tri mesiace odstavené z dôvodu zimnej údržby, po jej skončení 

budú čistiť jednotlivé úseky) 

 

- okolie Krátkej ul. 2,4 udržiava sama, privítala by pomoc 
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- kto má upratovať neporiadok na stojiskách kontajnerov? Napr. na Krátkej ul. je stále 

neporiadok. (p. Koprda informoval, že stojiská má na starosti NKS),  p. Mezei navrhol, aby ich 

k uprataniu vyzval odbor životného prostredia 

 

- autá vchádzajúce do školy, niekedy aj tri po sebe, musia cúvať z dôvodu, aby pustili vozidlá 

zozadu,  všetko sa to deje pod našimi oknami, malo by byť určené, kto má prednosť (p. Mezei 

navrhol, aby sa situáciou zaoberal odbor dopravy, kontaktná osoba p. Janček) 

 

 

- Bernolákova 8 vnútroblok – situácia popred vchodom do vnútrobloku je hrozná, 

nebezpečná (p. Mezei navrhol, aby sa situáciou zaoberal odbor dopravy, kontaktná osoba                             

p. Janček), boli odstránené kolotoče i lavičky, dôchodcovia si nemajú kde sadnúť, bolo by vhodné 

osadiť aspoň 2-3 lavičky (p. Mezei informoval, že čo sa týka osadenia lavičiek, bolo by vhodné, 

aby domovník zozbieral nadpolovičnú väčšinu podpisov bývajúcich, ktorí svojím podpisom 

vyjadria súhlas s umiestnením lavičiek, nakoľko sa stáva, že naopak niekedy sa obyvatelia sťažujú 

na to, že na lavičkách sa zgrupujú a prespávajú bezdomovci), ako kontaktná osoba bol                                     

určený p. Král 

 

Hosť – p.  Koniar 

 

Pán Koniar sa vo svojom vystúpení zaoberal tým, ako by bolo možné oživiť pešiu zónu, poslancom 

mestského zastupiteľstva zaslal e-mail, v ktorom sa zaoberal tým, či je súčasný stav vyhovujúci. 

Navrhoval by vrátiť vedenie mesta do mestského domu, v súčasnosti je tam reštaurácia i múzeum, 

je to srdce mesta, malo by tam sídliť jeho vedenie. Ďalej zistil, že budova bývalej pošty je na predaj, 

mohol by sa do nej presťahovať mestský úrad so všetkými referátmi. Čo sa týka vnútrobloku, 

navrhoval by tam vybudovať centrálne garáže, jednak pre obyvateľov, zamestnancov ale 

i návštevníkov mesta.  

 

p. Král – aké máte očakávania od nás ako od VMČ? 

 

p. Koniar – aby ste odporučili mestskému zastupiteľstvu, aby zaviazalo niekoho z vedenia mesta, 

alebo hlavného  architekta, aby sa vyjadril, či je záujem vrátiť do centra mesta život. 

 

p. Mezei – týmto podnetom by sa mala zaoberať komisia majetku. 
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p. Vančo – na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva sa k tejto veci má vyjadriť hlavný 

architekt. Mesto o tomto riešení dlhodobo uvažovalo, ale otázka je to skôr filozofická. 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 35/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

b e r i e   n a     v e d o m i e 

podnet p. Koniara   

o d p o r ú č a 

1. danú vec prerokovať na zasadnutí Komisie pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú 

činnosť MZ v Nitre za účasti p. Koniara   

2. hlavnému architektovi 

            aby sa na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva vyjadril k danej problematike 

Att.:  Komisia pre financovanie, správu majetku a podnikateľskú činnosť MZ v Nitre 

         Hlavný architekt 

         p. Koniar 

 

Hlasovanie č. 9 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

  BOD 3/ Rôzne 

 

Vnútroblok na Wilsonovom nábreží 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 36/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

ž i a d a 
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zabezpečiť odstránenie múrika (bývalého stojiska na odpad vo vnútrobloku na Wilsonovom                            

nábreží – múrik + podklad) 

(kontaktná osoba p. Branikovičová) 

Att.: OŽP 

 

Hlasovanie č. 10 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Pešia zóna – lavičky 

 

p. Ostertág poukázal na nevyhovujúci stav lavičiek na pešej zóne. 

 

p. Koprda informoval, že nejde o štandardné lavičky, MsS nie sú  kapacitne schopné zabezpečiť 

ich náter.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 37/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

ž i a d a 

zabezpečiť obnovu lavičiek na pešej zóne vyčlenením finančných prostriedkov pri schvaľovaní 

záverečného účtu       T: apríl 2023 

Att.: predseda VMČ č. 2 

        odbor ekonomiky a rozpočtu 

 

Hlasovanie č. 11 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 
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Chodníky 

 

p. Mezei informoval, že pri opravách chodníkov treba rozlíšiť, či ide o  

- opravu výtlkov, ktorú je možné zabezpečiť prostredníctvom „Odkazu pre starostu“, 

- súvislú opravu, ktorú zabezpečuje odbor investičnej výstavby a rozvoja.  V rozpočte momentálne 

nie sú vyčlenené fin. prostriedky, bude potrebné prijať rozpočtové opatrenie. Prebiehajú stretnutia  

s jednotlivými  klubmi, je potrebné týmto veciam dať systém.  

 

p. Vančo požiadal, aby sa viac dohliadalo na kvalitu firiem, ktoré opravy vykonávajú, prípadne aby 

sa zlepšila koordinácia jednotlivých prác.  

 

p. Dulíková sa informovala, či je možné doplniť osvetlenie v Psom výbehu. P. Koprda sa vyjadril, 

že technicky to možné je, treba požiadať o vyčlenenie fin. prostriedkov. 

 

p. Branikovičová poukázala na potrebu opílenia starej slivky pri smetných nádobách na predmostí.  

 

p. Koprda informoval, že v minulosti malo na starosti opilovanie SMS, po zmene organizačnej 

štruktúry toto zabezpečuje OŽP. Pracovníci p. Vencelová a p. Šterdasová síce sedia na SMS, ale 

patria pod OŽP. 

 

p. Vančo – kontaktoval ma p. Fábrik, je to správca na Hviezdnej ulici, chceli by naceniť opravu 

starého chodníka vytvoreného z kameňov. 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 38/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

ž i a d a 

odbor investičnej výstavby a rozvoja 

o nacenenie vybudovania prepojovacieho chodníka (obrubníky + betónová dlažba) 

(kontaktná osoba p. Vančo) 

Att.: Odbor investičnej výstavby a rozvoja 
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Hlasovanie č. 12 

Prezentácia: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 5 – OM – žiadosť o vyjadrenie k odpredaju pozemku  na Hodžovej ul. 

 

p. Mezei – pozemok je rozdelený plotom, o odpredaj požiadali iba 4 vlastníci.  

p. Branikovičová – podľa môjho názoru by bolo jednoduchšie vyzvať všetkých vlastníkov, aby 

požiadali o odpredaj.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré mesto: 

 

U z n e s e n i e  č. 39/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

žiadosť o vyjadrenie k odpredaju pozemku na Hodžovej ulici 

s ú h l a s í 

s odpredajom  spoluvlastníckeho podielu k parc. č. 3398 a parc. č 3399 v odčlenení podľa súčasnej 

polohy plotu za podmienky odkupu všetkými vlastníkmi BD 

Att.: Odbor majetku 

 

Hlasovanie č. 13 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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Špitálska ulica 

p. Mezei v krátkosti informoval o vypracovanej štúdii rekonštrukcie Špitálskej ul.. V súčasnosti nie 

je funkčný ani jeden chodník, preto je navrhnutá úprava tak, aby vznikol aspoň jeden plnohodnotný 

chodník, v niektorých miestach obojstranný (pred reštauráciou Friends a lekárňou), odkiaľ sa potom 

dá prejsť na druhú stranu.  Parkovací pás začína vždy zeleňou. Ďalej informoval, že p. Holec ide na 

tejto ulici stavať polikliniku – zdravotnícke zariadenie. Priestor by sa mal ukludniť, mal by byť 

komfortnejší, celý priestor pri starom vjazde do nemocnice by mal byť upravený zeleňou 

a lavičkami.  

 

p. Dulíková poukázala na to, že križovatka Štefánikova-Špitálska ul. je už teraz veľmi nebezpečná, 

najmä priechod pre chodcov, p zvýšewnie frekvencie chodcov na tomto priechode považuje za 

nevhodné. 

 

p. Janček informoval, že by tam mal byť aj cyklopriechod. 

 

p. Mezei informoval, že uvažovali aj o riešení, že by chodník bol obojstranný  a úplne by sa zrušilo 

parkovanie na tejto ulici, je to jedna z alternatív. 

 

p. Dolnák uvažoval, či by nepomohla svetelná signalizácia, p. Janček však poukázal na to, že 

vybudovanie svetelne signalizácie je finančne náročné a nemuselo by naplniť očakávania. 

 

p. Mezei navrhol, že riešením  by možno bolo posunutie priechodu pre chodcov tak, aby sa zo 

Štefánikovej triedy zmestilo jedno auto na Špitálsku ulicu. Zároveň uviedol, že druhý variant počítal 

s tým, že sa zrušia parkovacie miesta a cesta sa nevyosí a tretí, že ponecháme terajší stav, ktorý ale 

nie je vyhovujúci pre chodcov. 

 

Predseda výboru p. Mezei poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

V Nitre, dňa: 15.03.2023  

  

 

 

     

Mgr. Daniela Kazíková, v. r.             Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei, v. r.   

          sekretár VMČ                                  predseda  

             č. 2 - Staré mesto                               VMČ č. 2 -  Staré mesto  


